
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. 

november 19-én megtartott rendes testületi ülésén. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Meghívottként részt vett az ülésen:

Balogh Zoltánné jegyző

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági irodavezető

Németh Mária Borbála Netfone Telecom Kft.

Pintér Zoltán Vodafone Magyarország Zrt.

Némethné Dr. Keresztes Katalin Polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, 

Jegyző Asszonyt, és a Pénzügyi Bizottság tagjait és a meghívott vendégeket. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 megjelent fővel határozatképes, az ülést 

megnyitja.

Tájékoztatja a jelenlevőket, hogy Dr. Gyöngy Mónika később érkezik, Szásziné Győri 

Éva pedig munkahelyi elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bognár László és Szarvas Csaba képviselőt javasolja 

elfogadni. A javaslattal a Képviselő-testület egyetért.

Napirendi javaslat:

• • • • Az Önkormányzat és Intézményei telefonszolgáltatójáról való döntés

• • • • A Művelődési Ház által elnyert pályázati összeg kiegészítéséről való 

döntés hangtechnikai berendezések beszerzésére

• • • • Döntés Pest megye önálló NUTS 2-es régióvá válásának 

kezdeményezéséről

• • • • A Játéksziget Napközi Otthonos Óvoda nevének megváltoztatása

• • • • A „Személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról” szóló 20/2004. (XII. 
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15.) KT. Rendelet módosítása

• • • • A 2014. évi szociális étkeztetésről szóló szakmai beszámoló jóváhagyása

• • • • Az „Étkeztetés Szakmai Programja” jóváhagyása

• • • • Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

elbírálása

• • • • Önkormányzati lakásbérleti szerződések felmondása

• • • • A Könyves Kálmán Általános Iskola Szülői Munkaközössége támogatási 

kérelmének megtárgyalása

• • • • Az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III. 01.) KT. 

számú rendeletének módosítása, és tájékoztatás a III. negyedévig teljesült 

gazdálkodásról.

• • • • Döntés a munkavállalók részére bankszámla költséghez való 

hozzájárulásról

• • • • Döntés a Ford Transit teherautó javíttatásáról 

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.

A Képviselő-testület 7 igen egyhangú szavazattal a javasolt napirendi pontokat 

elfogadja.

Elfogadott napirendi pontok:

• • • • Az Önkormányzat és Intézményei telefonszolgáltatójáról való döntés

• • • • A Művelődési Ház által elnyert pályázati összeg kiegészítéséről való 

döntés hangtechnikai berendezések beszerzésére

• • • • Döntés Pest megye önálló NUTS 2-es régióvá válásának 

kezdeményezéséről

• • • • A Játéksziget Napközi Otthonos Óvoda nevének megváltoztatása

• • • • A „Személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról” szóló 20/2004. (XII. 

15.) KT. Rendelet módosítása

• • • • A 2014. évi szociális étkeztetésről szóló szakmai beszámoló jóváhagyása

• • • • Az „Étkeztetés Szakmai Programja” jóváhagyása

• • • • Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
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elbírálása

• • • • Önkormányzati lakásbérleti szerződések felmondása

• • • • A Könyves Kálmán Általános Iskola Szülői Munkaközössége támogatási 

kérelmének megtárgyalása

• • • • Az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III. 01.) KT. 

számú rendeletének módosítása, és tájékoztatás a III. negyedévig teljesült 

gazdálkodásról.

• • • • Döntés a munkavállalók részére bankszámla költséghez való 

hozzájárulásról

• • • • Döntés a Ford Transit teherautó javíttatásáról 

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.

• • • • Az Önkormányzat és Intézményei telefonszolgáltatójáról való döntés

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Az első napirendi ponttal 

kapcsolatosan két telefonszolgáltató képviselője van jelen. Megkérem Németh Máriát 

a Netfone Telecom telefonszolgáltató képviselőjét, hogy kint várakozzon, amíg a 

Vodafone képviselője ismerteti ajánlatát.

A fenti napirendi pont írásos anyagát képviselő társaim megkapták, szóbeli 

kiegészítésként a következőket ismertetném.

Az Önkormányzat 2013.december 12-ével szerződést kötött a Magyar Telekom Nyrt-

vel. Ez egy flottás szerződés, a flottatagok száma 128. Az Önkormányzat 

egyetemlegesen felelős minden flotta tagért. Havonta kb. 667000 Ft telefonszámlát 

fizetünk ki. A pénzügyi dolgozók a beérkezett számlákon szereplő hívószámok 

alapján beazonosítják az előfizetőket, majd részükre továbbszámlázzák a fizetendő 

összeget. Ha valamelyik flotta tag nem fizet, az Önkormányzat kénytelen helyette 

rendezni a számlát, különben az egész flottát letiltják.

Ezen kívül a Telekom sok esetben egyoldalúan, számunkra előnytelenül módosította a 

szerződést. Kapcsolási díjakat számolt fel, valamint minden készülékre havi 1800 Ft 

internet díjat, miközben több telefon nem is volt alkalmas erre a funkcióra. Amikor 
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polgármester lettem és áttanulmányoztam a fenti szerződést, úgy döntöttem, újabb 

készülék és sim kártya vásárlását nem engedélyezem a továbbiakban. A szerződés 

felmondása 2015.09.12-én megtörtént.

Ezután más telefon szolgáltatókkal kezdtünk tárgyalni. A Telekom is megkereste az 

Önkormányzatot újabb ajánlattal, de azt gondolom, akiben csalódtunk, azzal nem 

kötünk szerződést.

A Pénzügyi bizottság a 2015.11.17-i ülésén a Vodafone, és a Netfone ajánlatát 

megtárgyalta. Megkérem a Pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 

javaslatát.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Öt igen szavazattal a Vodafone ajánlata 

mellett döntöttünk.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérdezem képviselő társaimat 

van-e valakinek kérdése a Vodafone ajánlatával kapcsolatban?

Bognár Lászlóképviselő: A flottában a harmadik csoportba tartozó hozzátartozóknak 

merült fel az a kérdése, hogy mi a teendő a 2015.december 12 -e után lejáró 

hűségnyilatkozatú szerződések esetében?

Pintér Zoltán Vodafone: Tisztelt Polgármester Asszony, Képviselő-testület! 

Köszönöm a meghívást, és hogy a Vodafone ajánlatát ismertethetem.

Az Önkormányzat jelenleg intézményes, és dolgozói előfizetésekkel rendelkezik. A 

mi ajánlatunkban ezeket az előfizetéseket ingyenes számhordozással áthordozzuk a 

Vodafone hálózatába. Megnyitnánk egy hozzátartozói flottát azok a részére, akik sem 

intézményi, sem dolgozói előfizetéssel nem rendelkeznek.

Ebben a csomagban egyéni előfizetések köttetnek, amit szeretnék kihangsúlyozni 

amiatt, hogy az Önkormányzatnak semmilyen felelőssége nem keletkezik ezen 

előfizetésekkel kapcsolatban. Ha valakinek jelenleg az Önkormányzat égisze alatt 

dolgozói előfizetése van, és még nem telt le a hűségideje, akkor két megoldás közül 

választhat. Egyik lehetőség, hogy kéri a számhordozást és megköti a szerződést a 

Vodafonnal. Viszont abban az esetben, ha a hűségidő még nem járt le, a jelenlegi 

szolgáltató a készülékre vonatkozó kötbért ki fogja számlázni. Ez egy mérlegelési 
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lehetőség az előfizetőnek, hogy megéri-e a hűségidő lejárata előtt váltania 

szolgáltatót. A másik lehetőség az, hogy megvárja a készülék hűség idejének a 

lejáratát, és ekkor már nem terheli őt semmiféle anyagi kötelezettség.

Bognár Lászlóképviselő: Szorosan ehhez kapcsolódik a másik kérdés. Fenyegeti-e az 

a veszély a flottában levőket, hogy a jelenlegi szolgáltatók a hűségidő leteltéig nem 

teszik lehetővé a szolgáltatást az adott SIM kártyára?

Pintér Zoltán Vodafone: Erre nincs lehetősége egyetlen szolgáltatónak sem. A 

keretszerződés lett felmondva 2015.12.12-i hatállyal. Amire azért volt szükség, mert 

ha a lejárat előtt 60 nappal nem kerül felmondásra a szerződés, akkor automatikusan 

24 hónappal meghosszabbodik változatlan feltételekkel. De azáltal, hogy a 

keretszerződés fel lett mondva, az Önkormányzat kinyitotta azt a lehetőséget, hogy 

különböző ajánlatokat fogadjon el. Ennek ellenére az egyéni előfizetői szerződések 

még életben maradnak, egészen a hűségidő lejártáig. Ezért a szolgáltatásnak 

2015.12.12 -e után is működnie kell ezeken az előfizetéseken. A SIM kártya zár egy 

másik kérdéskör. Az Önkormányzatnak és a flotta tagoknak is döntést kell hozni 

abban a tekintetben, hogy szolgáltató váltás esetén honnan, és milyen típusú 

készülékeket szerez be. Erre több lehetőség van. Egyfelől mi is ajánlunk egy 

kedvezményes készülék árlistát rengeteg készüléktípussal. Arra is van lehetőség, 

hogy az Önkormányzat külső piacról szerezzen be készülékeket, ha anyagilag az a 

kifizetődőbb. Természetesen a jelenleg meglévő készülékek kártyafüggetlenítésére is 

van lehetőség. Itt a törvény értelmében attól a szolgáltatótól kell árajánlatot kérni, 

ahol a készüléket vásárolták. Tehát több lehetőség közül lehet választani. Legalább 

40-50 féle készülék van a portfólióban, többségük akár 0 Ft-ért is elérhető. Magán 

tanácsként szeretném megjegyezni, hogy egy készülék kártyafüggetlenítésénél azon is 

el kell gondolkodni, hogy a készülék állapota és az élettartama függvényében ér-e 

annyit, hogy a kártyafüggetlenítésére pénzt költsenek. Lehet, hogy ár érték arányban 

sokkal jobban megéri egy teljesen új készülék vásárlása.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A hűségidővel és a kötbérekkel 

kapcsolatban a mai napon egy heves vitát folytattam a Telekom képviselőjével. 

Tegnapi napon küldtek egy listát arról, hogy milyen hűségidő és 
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kötbérkötelezettségünk áll fenn ha ez a szerződés megszűnik. (kb. 10 millió Ft) Újból 

elolvastam a szerződést, majd felhívtam őket és közöltem velük, hogy jogtalan és 

szerződésellenes a követelésük. Ezután küldtek egy módosított listát, jelentősen 

kevesebb összegről. Kb. 29 db olyan készülék van, amelyekre 2015.12.12 -e után jár 

le a hűségidő. De nagyon sok olyan van, amelyekre jövő év január-februárban telik le 

a hűségidő. Ezeknél úgy gondolom, célszerű megvárni a hűség idő lejártát a kötbér 

elkerülése végett.

Vagyunk egy páran, akik 2014 októberében lettünk megválasztva, és 2016 vége felé 

jár le a hűségidőnk. Ezekre a készülékekre nem olyan nagy összeg a kötbér. (kb. 

27740 Ft) 

Pintér Zoltán Vodafone: Van lehetőség arra is, hogy egyben hordozzuk az összes 

számot. Ebben az esetben a kötbért a Telekom kiszámlázza. De egyesével vagy 

csoportonként is lehet kérni a számhordozást, megvárva a hűségidő lejáratát. Hiszen 

egy db előfizetést ugyanúgy tudunk hordozni, mint akár tízezret.

Azt gondolom, célszerű a 2016 év elején lejáró kötbéreket megvárni, azokat nem 

kifizetni. Nyilván addig a közös hívócsoport nem fog megvalósulni a Vodafonnál 

számhordozott, és még a Telekomnál lévő előfizetések esetében. Ahogy a 

polgármester asszony említette, a 27000 Ft-os kötbérrel kalkulálva én azt gondolom, 

ez a költség féléven belül megtérül, ha a mi ajánlatunkat fogadják el. 

Várjuk Önöket szeretettel, és bármilyen kérdés merül fel, abban az esetben állok 

rendelkezésükre a továbbiakban is.

Oláh Klára Mária alpolgármester: Abban az esetben, ha a Képviselő-testület a 

Vodafone ajánlata mellett dönt, a múltbeli rossz tapasztalatok miatt lenne egy 

kérésem. Úgy gondolom, egy kapcsolattartónak évente legalább egyszer jelentkeznie 

kell. Számíthatunk erre?

Pintér Zoltán Vodafone: Nálunk a Vodafonnál az a rendszer, hogy minden ügyfélnek 

van egy dedikált ügyfélkapcsolati menedzsere. Jelen esetben jómagam. Feladatom 

minden problémára reagálni és nem évente, hanem szükség szerint folyamatosan. Én 

bármikor elérhető vagyok, sőt a munkaszerződésemben szerepel, hogy ha nem 

vagyok szabadságon, akkor egy napon belül mindenkit vissza kell hívnom. Az 
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állásomba kerülhet, ha ez nem így történik. Az emailekre munkanapokon 48 órán 

belül kell válaszolnunk, ezeket ellenőrzik. Nálunk az nem megengedett, hogy évente-

kétévente jelentkezünk az ügyfélnél. Természetesen pozitív esetben is szívesen 

vesszük, ha megkeresnek minket, nem csak probléma esetén. 

Ezen kívül lesz egy dedikált ügyfélszolgálati munkatárs is, akihez a mindennapokban 

felmerülő egyszerűbb kérdésekkel lehet fordulni. Minden feltétel adott a részünkről, 

hogy egy kiegyensúlyozott kapcsolat alakuljon ki a Vodafone és a kartali 

Önkormányzat között. Erre garanciát is vállalok. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Pintér Úrnak köszönöm, hogy eljött 

és természetesen tájékoztatni fogom a Képviselő-testület döntéséről.

Pintér Zoltán Vodafone: Köszönöm szépen, és további jó tanácskozást kívánok!

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Kérem behívni Németh Máriát a 

Netfone Telecom Kft. képviselőjét. A Netfone Telecom Kft. ajánlatát is megtárgyalta 

a Pénzügyi Bizottság, ahol már kaptunk egy tájékoztatót a szolgáltatásról. Kalcsó 

Tibor képviselő Úr kivételével mindenki jelen volt.

Ezért megkérem Németh Máriát, hogy röviden ismertesse az ajánlatát.

Németh Mária Borbála Netfone: A Netfone Telecom- Mobil háló úgy építkezik, 

hogy személyesen visszük el az információt az ismerősökhöz, cégekhez. 

Magyarországon nagy cégek is benne vannak a hálózatban, (pl. Szentkirályi 

Ásványvíz Kft., József Attila Színház) és számos Önkormányzat. 

Abban különbözünk a három nagy magyar mobilszolgáltatótól, hogy ami telefónia az 

minden megtalálható a mi palettánkon. Míg a többiek csak mobiltelefon szolgáltatást, 

és mobilinternetet biztosítanak, addig mi ADSL internetes vezetékes telefonra is 

egyedülállóan tudunk korlátlan beszélgetést biztosítani. A lakosság már 4450 Ft-ért 

mobil telefonokat is korlátlanul tud hívni, ami egyedülálló Magyarországon. Ami még 

előnyös, hogy a SIM kártyáinkra két év hűségidő van, de havonta lehet váltani 

tarifacsomagot igény szerint. Egyéni igények szerint alakítjuk ki a csomagokat. 

Nincsenek bújtatott költségek. Száz százalékban másodperc alapon lebeszélhető 

csomagjaink vannak. Ami még egyedülálló, hogy egész településeket össze tudok 
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kötni akár a 2500 Ft-os havi díjért úgy, hogy egymással ingyen beszélhetnek.

Köszönöm, hogy meghallgattak.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Köszönöm Némethné Mária 

tájékoztatóját. Megkérdezem képviselő társaimat van-e még kérdés a 

mobilszolgáltatókkal kapcsolatban.

Amennyiben nincs hozzászólás, a jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-

tervezetet felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással 

jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

98/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az Önkormányzat 

és Intézményei telefonszolgáltatására beérkezett ajánlatokat, s úgy dönt, hogy 

elfogadja a Vodafone Magyarország Zrt. ajánlatait 3 évre, s megköti a szerződéseket.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szerződéseket aláírja.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: 2015. december 11.

• • • • A Művelődési Ház által elnyert pályázati összeg kiegészítéséről való 

döntés hangtechnikai berendezések beszerzésére

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester
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Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az erre vonatkozó előterjesztést 

képviselő társaim megkapták, módjukban állt elolvasni. A Pénzügyi Bizottság 

megtárgyalta ezt az anyagot. Megkérem Langa Gábort a Pénzügyi bizottság elnökét, 

tájékoztasson a bizottság javaslatáról.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Határozati javaslat nem született. Az 

merült fel, hogy olyan hangosító berendezést vásároljunk, ami a tornacsarnok 

kihangosítására is alkalmas legyen. Ha szükséges, akkor ezt a pénzösszeget 

kiegészítjük.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A Lumen Multimédia Kft. és a 

PEAK AUDIO Kft. árajánlata ismeretében megkérem Végh Dánielt, hogy 

tájékoztasson bennünket arról, hogy milyen eszközöket lenne célszerű vásárolnunk a 

fenti javaslat értelmében. 

Végh Dániel: Mielőtt elkezdeném, szeretném letisztázni a Képviselő-testület felé, 

hogy az én képzettségem nem hangtechnikus. Az tény, hogy 17 éve foglalkozom 

ezzel. Kültéri-beltéri hangosításokat és stúdió munkákat végzek valamint a Régió 

Plusz tévének is rendszeresen adom a hangtechnikát. 

Nem egyszerű a kérdés. Az a technika amit a Lumen cég ajánl, alkalmas lenne a 

sportcsarnok kihangosítására. Ezzel csak az a probléma, hogy maga a sportcsarnok 

alkalmatlan a hangosításra. A megoldás erre egy hangfogó berendezés lenne. Ez azért 

van, mert a teremnek nincs olyan része, ami elnyelné a hangot. Bárhová helyeznék el 

hangfalat, nincs olyan pont ami ne verné vissza a hangot. Én már hangosítottam a 

csarnokot, és úgy gondolom, fizikailag nem lehet azt megoldani, hogy mindenki jól 

hallja a műsort. A saját berendezésemet használtam, az iskola és művelődési ház 

hangfalait kötöttem rá. Ezek kis teljesítményűek voltak. A mostani ajánlat két 800 W-

os hangfalat tartalmaz, mivel kültéri hangosítást is szeretnénk. A sportcsarnokba nem 

feltétlen kell ilyen teljesítményű hangfal, de még egyszer hangsúlyozom, itt más a 

probléma forrása. 

Szarvas Csaba képviselő: Valamilyen szinten megcáfolnám az elhangzottakat. 

Babály László idejében egy hangtechnikus hangfal projektort használt a 
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sportcsarnokban, amivel kiküszöbölte ezt a problémát. Ilyen technikát tudnánk-e 

alkalmazni a jövőben?

Végh Dániel: Ehhez nem lenne elég egy projektor, speciális mikrofon is kell. Mivel 

ami először megszólal a hangfalban, azt a mikrofon veszi le. Sajnos nem 

rendelkezünk olyan jellegű mikrofonokkal, ami ehhez a technikához szükséges lenne. 

Az ajánlatban egy dinamikus mikrofon szerepel, ami erre alkalmatlan. 

Jelenleg ugyanis azzal küzdünk, hogy az alaptechnika sem áll rendelkezésünkre, 

mivel olyan elavult a mostani. A speciális mikrofonnal, sokkal tisztább hangot 

tudnánk elérni. A jelenlegi mikrofonok csak zajt vesznek. Tesztelés nélkül 

képtelenség megmondani, hogy melyik mikrofon felelne meg a célra. 

A Lumen Kft. alkalmazásában álló szakember azt az ajánlatot tette, hogy eljön, és 

több mikrofont elhoz letesztelni egy rendezvény keretében. 

Ehhez viszont elengedhetetlen egy alaptechnika, amivel ezt meg tudjuk szólaltatni. Ez 

sajnos nem áll rendelkezésünkre. 

Szarvas Csaba képviselő: Akkor először is meg kell vennünk az ajánlatban 

megkérteket. Ezután tudunk mikrofont vásárolni, és ezt követően tudjuk a csarnokot 

letesztelni hangosítás szempontjából. Még az a kérdésem, hogy ezek a hangfalak jók 

lesznek-e a csarnokba, vagy a projektoros hangfal kell? 

Végh Dániel: Szakemberrel fogok konzultálni, de szerintem alkalmas lesz. A másik 

megoldásról az a véleményem, hogy az árához mérten nem lenne kihasználva. Ami 

használható mikrofon az kb. 50-60 ezer Ft-ba kerül. A speciális mikrofon ezzel 

szemben 100 ezer Ft felett van. A mostani mikrofonokat a szakember is megnézte, és 

az ő véleménye is az, hogy nem lehet megjavítani őket, használhatatlanok. Az 

ajánlatban leírt technika is lényegesen jobb minőségű lenne, mint amit eddig 

használtunk.

Bognár László képviselő: A kulcsszó a tesztelésen van. Elnézést ha tájékozatlan 

vagyok, de számomra a szavaidból az derült ki, hogy képviseled ezt a Lumen 

nevezetű céget?
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Végh Dániel: Nem. Semmilyen kapcsolatunk nincs.

Bognár Lászlóképviselő: Ezzel kapcsolatos lenne a konkrét kérdésem, hogy tudnánk 

esetleg egy olyan ajánlatot kérni tőlük, hogy vonuljanak ki a komplett felszereléssel, 

amit megrendelünk tőlük, és próbálják ki azokon a helyszíneken, ahol a jövőben 

ezeket használni szeretnénk? 

Végh Dániel: Ez már megtörtént. Azzal a hangfalpárral volt kint az úr, ami a lelke az 

egésznek. Ez már egy modernebb rendszer, akármilyen keverőt ráköthetünk, amivel 

kipróbáljuk. Fémházas borítású, erősített szerkezetű - a szakember tapasztalata szerint 

- egy elnyűhetetlen rendszerről van szó. A jelenlegi rendszerrel az a legnagyobb 

probléma, hogy javíthatatlan, elavult.

Szarvas Csabaképviselő: Tehát itt volt egy technika, és mégsem találtunk hozzá 

mikrofont? Egy komplett technikát nem lehetne lehozni?

Bognár László képviselő: Én is azt gondolnám célszerűnek, és akkor amikor a 

csarnok tele van. Más a hangzás légüres térben, és más amikor a terem tele van. 

Végh Dániel: Én azt gondolom, hogy bármit le lehet hozatni, de ez egy elég nagy 

volumenű dolog. 

Szarvas Csabaképviselő: Akár még fizetnénk is érte, a kiszállásért. Az ő komplett 

technikájukat kéne kipróbálni. És akkor tudnánk a vásárlásról nyugodtan dönteni. 

Hogy ne látatlanba vegyünk valamit.

Végh Dániel: Én erre most nem tudok reagálni, nem tartom a kapcsolatot az 

úriemberrel. Ő már kétszer megtette azt a gesztust, hogy lejött. Az Önkormányzat ha 

felkéri őt biztosan eljön.

Dr. Gyöngy Mónika képviselő megérkezett a terembe. A Képviselő-testület 8 fővel 

továbbra is határozatképes.
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Laukó Ibolya Könyvtár, Művelődési Ház vezető: Teljesen ingyen volt akkor itt ez a 

szakember. Nagyon precízen dolgozott. Én azt szeretném javasolni, hogy mivel sokat 

költünk erre, az Önkormányzat bízzon meg egy személyt ennek a felszerelésnek a 

kezelésére. Nem tudom, hogy a Dani elvállalná-e?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az október 23-i ünnepség után 

beszéltünk róla, hogyha az Önkormányzat áldoz egy ilyen hatalmas összeget a 

hangtechnikára, akkor azt a továbbiakban csak szakember kezelheti. Erre majd egy 

megbízási szerződést kell kötni. Egyelőre arról kell döntenünk, hogy vásárolunk-e 

vagy még tájékozódunk?

Én Szarvas Csaba képviselő társammal értenék egyet, és elnapolnám az erről való 

végleges döntést. Felveszem a kapcsolatot ennek a cégnek a képviselőjével és 

megkérem, hogy pl. a karácsonyi ünnepségre hozzák el a berendezésüket tesztelésre, 

ahogy itt már többen is javasolták, és utána döntenénk. 

Kalcsó Tibor képviselő: Azt javasolnám kiegészítésként, hogy a tesztelést akkor kéne 

elvégezni, amikor gyerekekkel tele van a terem. 

Elekné Kisbenedek Csilla Kartali Könyves Kálmán Általános Iskola 

intézményvezető: Amikor már tudjuk, hogy mikor érkezik a szakember, akkor mi 

szívesen tartunk akár egy karácsonyi főpróbát a gyerekekkel, és ez egy jó alkalom 

lenne kipróbálni a technikát a sportcsarnokban. 

Végh Dániel: Egyetlen észrevételem lenne még. Nem tartom ezzel az úriemberrel a 

kapcsolatot, de véleményem szerint minél előbb fel kellene őt hívni, az év végi 

ünnepek dömpingje miatt.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Már holnap megkeresem őt 

telefonon. Azért elmondanám, hogy ez a pályázati összeg 2016.12.31-ig áll a 

rendelkezésünkre. Ezért most ne döntsünk a vásárlással kapcsolatban. Végh 

Dánielnek köszönöm a szakmai segítséget.
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• • • • Döntés Pest megye önálló NUTS 2-es régióvá válásának 

kezdeményezéséről

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az írásos anyagot a képviselő 

társaim megkapták. A jelenlévők tájékoztatásául a következőket szeretném ezzel a 

napirendi ponttal kapcsolatban elmondani. Pest Megye Önkormányzata már hozott 

egy döntést arról, hogy Pest megyét ne a Közép-magyarországi régió részeként 

kezeljék. Mivel ez olyan színben tünteti fel a dolgokat, mintha minden fejlettebb és 

színvonalasabb lenne. Külön régió legyen, és ne olvadjon össze a fővárossal. Ezt a 

Pest Megyei Önkormányzat már elfogadta, és javasolja, hogy a helyi önkormányzatok 

is támogassák. Ezáltal a finanszírozás és a pályázatoknál az elbírálási szempontok 

számunkra előnyösebbek lesznek. Ezt a Pénzügyi bizottság nem tárgyalta, hiszen 

nincs pénzügyi vonzata. Ehhez kapcsolódóan van-e kérdés?

Kalcsó Tibor képviselő: Szerintem pedig van pénzügyi vonzata. Nem mindegy 

százalékos arányban, hogy Budapesthez tartozóként pályázunk valamire, vagy mint pl. 

Nógrád megye, ahol ők hátrányos helyzetűnek számítanak. 

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Az utóbb elmondottakkal 

egyetértek, de pénzügyi vonzata nincs.

Bognár Lászlóképviselő: Én az örömömet szeretném kifejezni. 2003-ban már történt 

aláírásgyűjtés ez ügyben, amikor autonóm jelleggel kezdeményeztük, hogy váljunk le 
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Budapestről. Ő azért nem akarta elengedni a kezünket, mert a kettő közigazgatási 

egységnek az együttes mutatói Budapestnek kedveztek, tehát ő a fejlettségéhez képest 

sokkal több pénzt tudott lehívni, mint mi. Természetesen támogatom, és nagyon 

örülök, hogy végre ez most nem alulról kezdeményeződik, hanem kormányzati 

szinten. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

99/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete

1. Pest megye társadalmi-gazdasági fejlődése érdekében támogatja Pest megye 
önálló NUTS 2-es régióvá válását.

2. Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot továbbítsa Pest Megye 
Önkormányzata részére.   

Határidő: a döntést követő első munkanap

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

• • • • A Játéksziget Napközi Otthonos Óvoda nevének megváltoztatása
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Előterjesztő: Balogh Zoltánné jegyző

Balogh Zoltánnéjegyző: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. A MÁK jelezte 

felénk, hogy a Játéksziget Napközi Otthonos Óvoda egyedi nevének meghatározása 

nem a jogszabálynak megfelelően került megállapításra. A javasolt megnevezés: 

Kartali Játéksziget Napközi Otthonos Óvoda. Emiatt az Óvoda tagintézményének a 

nevét is módosítani kell, a helyes megnevezés: Kartali Játéksziget Napközi Otthonos 

Óvoda Tagintézménye.

Ezen kívül a felvehető gyermeklétszám a jelenlegi Alapító okiratban nincs megbontva 

székhely illetve tagintézmény szerint. Javasolják ennek a megbontását. A székhelyen 

200 férőhelyes, a tagintézményben pedig 50 férőhelyes az óvoda. 

Ez a három dolog szerepelne az Alapító okirat módosításában. Aztán az egységes 

szerkezetbe foglalt Alapító okiratot be kell a törzskönyvi nyilvántartásba 

jegyeztetnünk. A változtatások a nyilvántartásba vétel után lesznek hatályosak. 

Ezeknek a változtatásoknak az elfogadása nem minősül átszervezésnek, ezért a 

köznevelési törvényben előírt egyeztetéseket nem kellett lefolytatnunk. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás, az 

előterjesztésben szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki azzal egyetért, 

kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

100/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a jegyzőkönyv mellékletének 

megfelelően elfogadja a Játéksziget Napközi otthonos Óvoda alapító okiratának 

módosítását, valamint a módosítás utáni egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot.
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• • • • A „Személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról” szóló 20/2004. (XII. 

15.) KT. Rendelet módosítása

Előterjesztő: Balogh Zoltánné jegyző

Balogh Zoltánné jegyző: A Művelődési és Szociális Bizottság tárgyalta a fenti 

napirendi pontot.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérem dr. Gyöngy Mónikát, a 

Művelődési és Szociális Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Igen a bizottság 

tárgyalta jegyző asszony előterjesztését, és javasoljuk a Képviselő-testületnek 

elfogadni. Igazából a gyakorlatnak az átvezetése történt ebben a rendelet 

módosításban, érdemi változás nem történt.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A jelenlévők tájékoztatása céljából 

kicsit kifejtenéd, hogy mit jelent ez?

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: A természetbeni 

szolgáltatások módja, és hogy kik jogosultak erre. Ez volt a lényege a 

rendeletmódosításnak.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Köszönöm szépen! Megkérdem a 

képviselő társaimat, hogy van-e valakinek a rendeletmódosítással kapcsolatban 

észrevétele, kérdése?

Amennyiben nincs, a jegyzőkönyv mellékletében szereplő rendelet-tervezetet 

felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet hozza:

16



Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

6/2015.(XII.1.) számú 

rendelete

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. )

• • • • A 2014. évi szociális étkeztetésről szóló szakmai beszámoló jóváhagyása

Előterjesztő: Balogh Zoltánné jegyző

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A jelenlévők kedvéért mondom el, 

hogy ez egy tájékoztatás arról, 2014-ben hányan vették igénybe az étkeztetést. Az 

ellátottak száma összesen 16 fő. 

Ezt az előterjesztést is megtárgyalta a Művelődési és Szociális Bizottság. Felkérem a 

bizottság elnökét, hogy tájékoztasson a bizottság javaslatáról.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: A bizottság 

megtárgyalta a szakmai beszámolót, és egyhangúan azt javasoljuk a Képviselő-

testületnek, hogy fogadja el.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

101/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a
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Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évi szociális 

étkeztetésről szóló szakmai beszámolót az előterjesztés szerint jóváhagyja.

• • • • Az „Étkeztetés Szakmai Programja” jóváhagyása

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérdezem jegyző asszonyt, 

szakmailag szeretne-e hozzátenni valamit az írásos előterjesztéshez?

Balogh Zoltánné jegyző: Azt a képviselők is tudják, hogy az Aszódi Kistérségi 

Gondozási Központ útján látja el az Önkormányzat a személyes gondozási 

szolgáltatásokat. Kivéve az étkeztetést. Erre mi saját magunk kértünk működési 

engedélyt, és ezért kell ezt a szakmai programot jóváhagyni. A Pest Megyei 

Kormányhivatal az elmúlt évben ellenőrzést tartott, kétévente ellenőrzi ezeket a 

szolgáltatásokat. Ők javasolták, hogy a szakmai programot a fenntartónak jóvá kell 

hagynia. Ezért készült el ez a szakmai program, ami tartalmazza a szolgáltatás célját, 

ellátottak körét, az ellátás igénybevételének a módját. Végül is ami a rendeletben 

átvezetésre került, ez annak a leírása. Térítési díjak megállapítása, milyen 

kedvezményeket tudnak igénybe venni, kik azok, akik ingyen ellátásra jogosultak. 

Mindennap jelentenünk kell az ékezők számát. Szakmai kapcsolatokról, valamint 

hogy mennyire eredményes ez az alapellátás, ahogy polgármester asszony is elmondta, 

16 fő veszi igénybe, akiknek házhoz is tudjuk szállítani az ételt.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás, a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

102/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az „Étkeztetés Szakmai 

Programját” az előterjesztés szerint jóváhagyja. 

(Előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

• • • • Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

elbírálása

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Azokban a családokban, ahol az egy 

főre jutó jövedelem nem haladja meg az 57000 Ft-ot, azok a diákok pályázhatnak, az 

önkormányzat havi 10.000 Ft-al támogatja őket. A Művelődési és Szociális Bizottság 

tárgyalta, ezért megkérem Dr. Gyöngy Mónikát, a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottság javaslatát.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Öt pályázat érkezett, 

vizsgálnunk kellett az állandó lakóhelyet, a képzésnek a jellegét, illetve a jövedelem 

határt rászorultsági alapon. Az öt pályázat közül egy pályázó volt, aki átlépte a 

pályázatban előírt jövedelem határt. Ezért a Művelődési és Szociális Bizottság a 

jövedelem határnak megfelelő négy pályázat esetében javasolja az ösztöndíjnak a 

megítélését. Mivel talán egy fővel haladjuk meg a tavalyi évben pályázók létszámát, 

ezért a bizottság továbbra is 10.000 Ft fejenkénti összeggel javasolja a pályázati 

jogosultságot megállapítani. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 
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tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

103/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Művelődési és Szociális 

Bizottság javaslata alapján az előterjesztésben szereplő pályázók részére a 2015/2016-

os tanév idejére havi 10.000 Ft támogatást nyújt.

Megbízza a jegyzőt, hogy a támogatások átutalásáról gondoskodjon 

Felelős: Balogh Zoltánné jegyző

Határidő: Folyamatos

• • • • Önkormányzati lakásbérleti szerződések felmondása

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: A képviselők írásban megkapták az 

erre vonatkozó anyagot. Két lakásunk van, ahol a bérlők hosszú ideje nem fizetnek 

bérleti díjat, sőt az egyik lakást teljesen tönkre is tették. Ilyen esetben a lakások és 

nem lakáscélú helyiségekre vonatkozó törvény alapján a szerződést rendkívüli 

felmondással felmondhatjuk. 

Többszöri felszólításuk után javaslom a Képviselő-testületnek, hogy mondjuk fel 

ezeket a bérleti szerződéseket. Tarthatatlan állapot, hogy ekkora összegű tartozásnál 

hajlandóságot sem mutatnak arra, hogy fizessenek. Ez egy hosszadalmas eljárás, a 

szerződés felmondása az első lépés. Ha nem költöznek ki önként, akkor a bíróság 
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kötelezheti őket a lakás elhagyására. Ha ennek ellenére sem történik meg a kiköltözés, 

akkor lehet kérni végrehajtást. 

Ezt a Pénzügyi bizottság megtárgyalta, felkérem Langa Gábort a bizottság elnökét, 

hogy a bizottság javaslatát ismertesse.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Polgármester asszony nagy vonalakban 

elmondta miről van szó. Mivel ezek nem szociális alapon kiosztott lakások, ezért 

lehetőségünk van a bérleti szerződés felmondására. Ezért a bizottság egyhangúan 

javasolja a Képviselő-testületnek a szerződések felmondását.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Az lenne a kérdésem, 

hogy a jövőben megszabhatnánk-e egy olyan összeghatárt, ami felett automatikusan 

felmondhatná a szerződést az Önkormányzat? Pl. 300.000 Ft-ot, és nem kellene hozzá 

külön testületi határozatot hozni. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ez a jövőre nézve egy hasznos 

javaslat, köszönöm szépen! Bár az én véleményem az, hogy célszerűbb lenne ezeket a 

lakásokat a jövőben értékesíteni. Mert a bérlőkkel, tisztelet a kivételnek, általában sok 

probléma van.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.

SZAVAZÁS
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

104/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Talpasné Pongó Tünde részére 

a 19/2003. (II.13.) számú határozattal kiutalt, 2173 Kartal, Ady Endre u. 44. szám 

alatti önkormányzati lakás lakásbérleti szerződését a lakások és helyiségek bérletére, 

valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 

törvény (a továbbiakban Ltv.) 24. §. (1) bekezdés a.) és b.) pontja értelmében, 

szerződésszegésre alapozottan felmondja 2015. december 31. napjával, mert a bérlő 

a lakbért a fizetéssel megállapított időpontig nem fizette meg és a következményekre 

történő figyelmeztetést is tartalmazó felszólításnak a felszólításban foglalt határidőig 

nem tett eleget, - valamint ő és a vele együtt lakó házastársa az együttélés 

követelményeivel ellentétes, botrányos, tűrhetetlen magatartást tanúsítanak. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a lakásbérleti szerződés felmondását írja alá. 

Határidő: 2015. december 31.

Felelős: polgármester, jegyző

Kalcsó Tibor képviselő: Azt szeretném még hozzátenni, hogy itt nem csak arról az 1 

millió Ft összegű kárról van szó. Az egyik lakást teljesen leamortizálták. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Az lenne még a 

kérdésem, hogy a határozati javaslatban elhangzott dec. 31-i dátumot korábbi 

időpontra nem lehetne módosítani? 

Balogh Zoltánnéjegyző: Nem, csak a következő hónap végére lehet felmondani.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

105/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testület Tóth Péter részére a 32/2012. 

(X. 3.) számú határozata alapján bérbe adott 2173 Kartal, Szirom utca C2. szám alatti 

önkormányzati lakás lakásbérleti szerződését a lakások és helyiségek bérletére, 

valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 

törvény ( a továbbiakban Ltv. ) 24. napjával, mert a bérlő a lakbért a fizetéssel 

megállapított időpontig nem fizette meg és a következményekre történő 

figyelmeztetést is tartalmazó felszólításnak a felszólításban foglalt határidőig nem tett 

eleget. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a lakásbérleti szerződés felmondását írja alá. 

Határidő: 2015-12-31

Felelős: polgármester, jegyző

• • • • A Könyves Kálmán Általános Iskola Szülői Munkaközössége támogatási 

kérelmének megtárgyalása

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Képviselő társaim és a jelenlévők 

ismerik az előterjesztésemet. Nagy örömünkre, az iskola Szülői Munkaközössége 

nagyon aktív. Személyesen is megkerestek, és írásban is beadták a kérésüket. Egy 24 

m2-es pavilont szeretnének kialakítani, ahol jó időben akár foglalkozásokat is lehetne 

tartani. Valamint lenne egy közösségi tér a felső tagozatos iskolában. Ehhez kérik az 

önkormányzat munkaerő, anyag, vagy pénzbeli támogatását.

A kérelmet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérem Langa Gábort a bizottság 
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elnökét, hogy a bizottság javaslatát ismertesse.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Örülünk ennek a megmozdulásnak, és 

dicséretet érdemel, hogy szinte alig kell segítenünk és ez a dolog megvalósul. Kértek 

tőlünk munkaerő formájában segítséget, amit természetesen a közfoglalkoztatottak 

bevonásával biztosítunk. Az önkormányzat még vállalja, hogy az aljzat burkolását 

térkővel, és a betonozási munkákat térítésmentesen elvégzi. 

Buzás Viktória SZMK: Szeretném megemlíteni azokat, akik hozzájárultak ahhoz, 

hogy ez a pavilon létrejöhessen. Elsőként Kovács Zoltánt, aki egy ács vállalkozó. 

Teljesen ingyen elvállalta, hogy felépíti a fa szerkezetet. Krizsanyik mester 

felajánlotta, hogy a nyers faanyagot legyalulja, és vitt anyagból lefesti. Tóth József 

pedig felajánlotta, hogy zsindellyel fedi be az épületet. Homok Márton gépmunkát 

ajánlott fel, és ha jól tudom, Langa Gábor is hozzá fog járulni építő anyaggal. Ezen 

felül, a Gödöllői Tangazdaság Zrt. 200.000 Ft-ot utalt át a Kartal Ifjúságáért 

Alapítvány számlájára. A Magyar-Ép Holding Kft. 100.000 Ft-ot, a Turai 

Takarékszövetkezet 20.000 Ft-ot, a Braun Werk Kft. 5000 Ft készpénzt ajánlott fel és 

elkészíti a támogatói táblát teljesen ingyen. További helyekre is nyújtottunk be 

támogatási kérelmet, és meglátjuk még ki az, aki támogatni fog minket.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Buzás Viktóriának köszönöm a 

tájékoztatását, és még egyszer szeretném az örömömet kifejezni, hogy ennyire 

aktívak.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

106/2015.(XI.19.) számú 

h a t á r o z a t a

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Könyves Kálmán Általános 

Iskola Szülői Munkaközösségének kérelmét megtárgyalta, s a kért támogatást viacolor 

burkolat biztosításával, valamint a betonozási munkák közmunkásokkal való 

elvégeztetésével támogatja.

Elekné Kisbenedek Csilla Kartali Könyves Kálmán Általános Iskola 

intézményvezető: jövőbeli használók nevében nagyon szépen köszönöm a támogatást!

• • • • Az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (III. 01.) KT. 

számú rendeletének módosítása, és tájékoztatás a III. negyedévig teljesült 

gazdálkodásról.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Az előterjesztés anyagát képviselő 

társaim megkapták, a Pénzügyi bizottság megtárgyalta. Felkérem Langa Gábort a 

bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi bizottság egyhangúlag 5 igen 

szavazattal elfogadta a rendelet módosítását.
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Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Megkérem Varga Zoltánnét, a 

pénzügyi és gazdasági irodavezetőt, hogy röviden tájékoztassa a jelenlévőket. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: A képviselők felé jelezném, 

hogy ha kérdésük van az anyaggal kapcsolatban, akkor szívesen válaszolok.

Két költségvetési rendeletmódosítás van, ami az adatszolgáltatások miatt vált 

szükségessé. Havonta kell adatszolgáltatást végeznünk a MÁK felé. Évente három 

alkalommal szoktuk a költségvetésünket módosítani. Módosítottuk a tervezett 

előirányzatainkat. Ennek az az oka, hogy az új számviteli jogszabályok értelmében a 

kötelezettség vállalásokat is figyelembe kell venni. Amennyiben az előirányzat nem 

nyújt fedezetet a kötelezettség vállalásokra, abban az esetben ezt módosítani 

szükséges. 

A teljesítés adatokból látszik, hogy van olyan intézmény, ahol elég sok többlet van 

beirányozva a teljesítési adatok függvényében. Ilyen pl. a Művelődési Ház. Valószínű, 

hogy év végére úgy fog kialakulni a helyzet, hogy ami teljesítés volt az fog megjelenni 

majd kötelezettség vállalásban, illetve a módosított előirányzatban is. Többnyire a 

kiadási oldalt érinti, de a bevételben látható, hogy az állami támogatásokat kötelezően 

módosítanunk kell mindig annak a függvényében, ha többlet előirányzatot, vagy 

esetleg lemondást kell kezdeményeznünk. Amit még jelentősen módosítottam, az a 

közhatalmi bevételeknél volt. Az adóbevételeket részleteztük, amik egy idő után 

befolytak, és még várunk is adóbevételeket. Ami még kimaradt az anyagból, mivel 

később jutottam hozzá, hogy hány db. hulladék zsákot adtunk ki ebben az évben. 

26.200 db fogyott eddig. Még próbáltunk rendelni, reméljük fog is érkezni még, 

hiszen a jövő héten lesz az utolsó zöldhulladék szállítás. Ez 1.205.200 Ft költséget 

jelentett az önkormányzatnak. Plusz még ha megérkezik az 1000 db zsák az 46.000 

Ft-ba fog kerülni. Aztán volt még egy adat ami kimaradt, a civil szervezeteknek 

illetve működés célú pénzeszköz átadásra fordított összeg 2.140.000 Ft lett elköltve a 

III. negyedévre. Illetve meg volt szavazva a sportegyesületnek támogatás, amit 

elutaltunk részükre. Hét havi költséget fedező forrást kaptunk a rendkívüli 

támogatásból, és nagy öröm hogy végre az utolsó részletet is el fogjuk tudni utalni a 

Strabagnak. Annak idején mondtam polgármester asszonynak, hogy meg lehetne 

próbálni írni nekik, mivel így is többet fizettünk vissza, hogy valahogy honorálják. 
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Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Az lenne a kérdésem, 

hogy az önkormányzati költségvetésben van három tétel feltüntetve, amiről persze 

emlékszem, hogy beszéltünk. Konkrétan a termelői piac kialakítása, a játszótér-

szabadidőpark kialakítása, illetve két új buszváró építése. A játszótér tekintetében én 

nagyon örültem a Csaba által feltett fotóknak, hogy a felújítás az orvosi rendelőknél 

megtörtént, de nyilván itt azt az összeghatárt nem értük el. Tehát akkor jól 

számolgatok, hogy mivel ezeket az összegeket nem használtuk fel, akkor még van 

elkölthető 10 millió forintunk? 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ez nem úgy működik. Ezek a 

pénzek nincsenek dobozokban, ahogyan teljesül a bevételünk, úgy tudunk költekezni.

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Ezeket megtervezzük évelején, a 

költségvetési rendeletben elsősorban a kiadások szerepelnek részletesen. Tehát az 

jobban lászik. A bevételt csak táblázatban mutatom meg. És azért itt volt egy jelentős 

hitel betervezve, költségekre. Nyilván elsődleges az intézmények működtetése, és jó 

hogy ha van forrásunk félretéve pont ilyen dolgokra. De ez szeptember végére alakult 

ki. Én úgy gondolom, hogy ebben az évben már nem lenne célszerű ezeket 

megvalósítani. Így ezek jövőre ott maradnak felhasználatlan pénzeszközként 

maradványnak. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Akkor csak jól 

gondolom, hogy meg van a 10 millió Forintunk?

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Elvileg van igen. De kellhet 

másra. Most félreraktuk. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Hadd mondjam már el azt, hogy a 

Képviselő-testületet a pénzügyi helyzetünkről folyamatosan tájékoztattam. Nagyon jól 

tudjátok, hogy 22 millió Ft le van kötve kamatozásra. Azon kívül van még a tegnapi 

kivonat szerint 7 millió forintunk. Én most a 22 millió forintot úgy tekintem, mintha 

nem is lenne. Azt február elejéig lekötöttük, és abból jövőre meg tudjuk valósítani a 

27



terveinket. És ahogy Andika nagyon helyesen mondta, 70 millió Ft adóssággal 

kezdtük el tavaly októberben ezt a ciklust. Egy hitel felvétel is be volt tervezve, de 

szerencsére a régi és idei adók nagyon jó behajtási eredményének köszönhetően, és 

hogy kaptunk rendkívüli állami támogatást, nem szorultunk a hitel felvételére. Sőt 

szeptemberre annyira stabilizálódott az pénzügyi helyzetünk, hogy leköthettünk 22 

millió forintot. Viszont a napi működéshez kell, hogy rendelkezzünk tőkével. Azért 

nem valósult meg a betervezett további két játszótér, meg a kockató környéke, ami 

ráadásul nagyon nagy munkát is fog jelenteni. A Lehel utca javítása,- a napokban 

voltunk kint megnézni-, hatalmas költséggel fog járni. Szarvas Csabával együtt 

mentünk ki helyszínelni. Persze azért vagyunk itt, hogy a jövő évre be tudjuk tervezni 

a céljainkat és sokkal látványosabb dolgokat tudjunk véghezvinni. 

Kalcsó Tibor képviselő: Szabad megkérdeznem, hogy ez a hatalmas összeg mekkora 

kamatot hoz nekünk három hónap alatt?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Sajnos nagyon keveset.

Kalcsó Tibor képviselő: Attól félek, hogy a tőke sem lesz meg. Azért gondolom, ki 

van számolva?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 40-50 ezer forintot.

Kalcsó Tibor képviselő: Erre voltam kíváncsi. A játszótér mire elkezdjük csinálni, 

eltelik félév. Mire ez megvalósul, tavasz lesz. Nem akarom lenézni ezt a 30-40 ezer 

forintot, de ez gyakorlatilag egy pitiáner összeg. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Én már a múltkor is elmondtam, és 

senkit nem akarok megsérteni, de egy kicsit szélesebb látókörben kellene 

gondolkodni. Természetesen meg fogjuk jövőre építeni a két játszóteret, de azt 

gondolom, ezen kívül még nagyon sok fontos dolog van. De ez a 22 millió Ft 

szeptemberben folyt be. Akkor most hóban miért kellene játszóteret építeni?
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Kalcsó Tibor képviselő: Azért a hó még messze van, de pályáznunk kellene 

különböző dolgokra. Aszódot mindig szidjuk, mert azt mondjuk egy MSZP-s falu, 

MSZP-s polgármestere van, mégis átadott két játszóteret. Nem most, hanem ősszel. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Akkor térjünk vissza az eredeti 

napirendre. Akkor most tulajdonképpen két rendeletmódosítás van?

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Úgy van, a félévi, és a 

háromnegyedévi.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 

Amennyiben nincs hozzászólás a jegyzőkönyv mellékletében szereplő rendelet-

tervezetet felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással 

jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

7/2015.(XII.1.) számú 

rendelete

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. )

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 

Amennyiben nincs hozzászólás a jegyzőkönyv mellékletében szereplő rendelet-

tervezetet felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással 

jelezze.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

8/2015.(XII.1.) számú 

rendelete

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. )

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 

Amennyiben nincs hozzászólás a jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-

tervezetet felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással 

jelezze.

SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

107/2015.(XI.19.) számú 

határozat

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat III. 

negyedévig teljesült gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Közeledik a 

december 6-a és több intézménytől érkezett megkeresés, hogy a tavalyi évhez 
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hasonlóan mikulás csomagra számíthatnak-e a bölcsődések, óvodások? Az 

Önkormányzat tud-e támogatást nyújtani erre?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Igen tervezzük, aki a búcsúra a 

közterületet bérli, ő is hoz valamit, elfogadható áron a gyerekeknek fogunk mikulás 

csomagot venni. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Ahonnan a kérdés 

érkezett, ott azt is jelezték, hogy a COOP ábécében 400-500 forintért egész 

elfogadható csomagok voltak. Talán érdemes lenne onnan is árajánlatot bekérni. 

Akkor dönthetünk arról, hogy ez hogy fog megvalósulni?

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Szeretnék hozzászólni. Az 

óvodában, és az iskolában évek óta úgy volt megoldva, hogy mivel étkezési díjat 

fizetnek, és kapnak rá támogatást, ezért ők normából gazdálkodnak. És a norma az 

óvodában bőven fedezi azt, amit ők kiadnak, tehát van mindig megtakarításuk. Így ők 

egységesen szokták beszerezni a mikulás csomagot, amit az élelmezés vezető 

megrendel. Az iskolában is ez a helyzet az étkeztetett gyermekekkel. 

Tehát ez az önkormányzatnak nem kerül költségébe olyan szinten, hogy az 

étkeztetésben le van jelentve, hogy fel van használva ez az anyag, mintha kiadta volna 

étkeztetésbe. Azoknak vettünk csak külön csomagot, akik nem étkeztek. Szerintem ez 

nagyon jó volt így. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Ezen nem változtat az 

sem, hogy az étkeztetési szabályokban változás történt? 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Nem, mert a normatíva nem 

változik.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Tehát az a lényeg, hogy nem kell 

erre a célra külön keretet megszavazni. 
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Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Annyi, hogy a szociális keret 

terhére vásárolnánk meg a csomagokat annak a 250-300 főnek aki nem étkezik. 

• • • • Döntés a munkavállalók részére bankszámla költséghez való 

hozzájárulásról

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Véleményezi: Pénzügyi Bizottság

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Korábban a köztisztviselőkről szóló 

törvény kötelezően írta elő a havi 1000 Ft hozzájárulást. Most ez már nem kötelező 

elem. Ezért erről szavaznunk kell. Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi bizottság 

tárgyalta, felkérem Langa Gábort a bizottság elnökét, hogy a bizottság javaslatáról 

tájékoztasson minket. 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: 102 főről van szó, azaz havonta 102.000 Ft 

költségről. 4 igen és 1 nem szavazattal, a bizottság elfogadásra javasolja ezt a 

hozzájárulást. 

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Ez rendeleti formában kerül 

megalkotásra, a rendelet-tervezetet gondolom mindenki elolvasta. Amennyiben nincs 

ezzel kapcsolatban kérdés, akkor kérem, hogy aki ezt a rendelet-tervezetet elfogadja, 

az kézfelemeléssel jelezze. 

SZAVAZÁS
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A Képviselő-testület 6 igen 2 nem szavazattal az alábbi rendeletet hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

9/2015.(XII.1.) számú 

rendelete

( A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. )

Kalcsó Tibor képviselő: Meg lehet indokolni, hogy miért nem? 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Tessék, nyugodtan!

Kalcsó Tibor képviselő: Úgy gondolom, hogy a Kartali Önkormányzat a kartali 

lakosok pénzével gazdálkodik. A külső szférában sem támogatunk senkit. Én ilyen 

fizetés mellett nem gondolnám, hogy ezt a havi összeget ki kellene fizetni. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Én ebben a körben a 

Tibihez csatlakozom. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Nem akarok vitába bonyolódni, ez a 

ti véleményetek. Én azt tudom elmondani, hogy vannak olyan dolgozóink, akik itt 

dolgoznak harminc éve, nagy felelősségű munkát végeznek, és hazavisznek 90.000 Ft 

nettót. Egy vállalkozó nem mindenről ad számlát, nem akarok személyeskedni. Én 

nagyon sajnálom, hogyha a mai napig egy képviselő nem ismeri el egy köztisztviselő 

munkáját, és sajnálja tőle a havi 1000 Ft-ot. Ennyit szerettem volna ezzel 

kapcsolatban elmondani. 

Kalcsó Tibor képviselő: Én szerintem c vágányra mentél, mert nem erről van szó.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: De pontosan erről. 

Kalcsó Tibor képviselő: Egyáltalán nem sajnáljuk. Az óvodában a feleségem kb. 
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70.000 Ft-ot keres havonta, nem 90.000 Ft-ot, amíg nem ment el betegállományba. Én 

tudom jól, hogy nincs megfizetve. De a másik ötezer ember sincs megfizetve. Nem 

kell azzal példálózni, aki a mezőgazdaságban dolgozik. Senki nem nyúlkál a másik 

zsebében. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Mindig arra szoktunk 

törekedni, hogy mindenkit egyformán támogasson az önkormányzat. Ha egy 

egyesületről, ha az óvodáról, ha bármiről van szó. Ezért azt gondolom, hogy vagy 

egységesen mindenkit kellene támogatnunk, vagy ezt a 100.000 Ft-ot odaadhatnánk 

más szervezetnek. Úgy gondolom, mindenkinek kellene, hogy jusson ebből az 

összegből. 

Balogh Zoltánné jegyző: Nem csak a köztisztviselők, hanem valamennyi 

önkormányzati dolgozónak járna ez az összeg. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Igen olvastuk.

Szarvas Csabaképviselő: Szeretném hozzáfűzni, hogy akiknek ezt fizetnénk, azok 

többségében kartali emberek. Ez eddig is járt kötelezően. Azért mert most nem 

kötelező, akkor már ne adjuk? 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Csaba gondolatmenetét folytatom. Igen ők is 

kartaliak, és a kartaliakért dolgoznak. És ők vannak azért, hogy az intézményeken 

keresztül minden jól működjön. 

• • • • Döntés a Ford Transit teherautó javíttatásáról 

Előterjesztő: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Röviden szeretném elmondani, ami 

a pénzügyi bizottság ülésén már elhangzott. Ez egy nagyon érdekes történet. 

Szeptember elején a Ford Transit autó elkerült a szerelőhöz amiatt, hogy nagyon sok 
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olajat fogyaszt, nagyon füstöl, és már nem lehet vele közlekedni. Én azt üzentem a 

szerelőnek, hogy addig semmit ne csináljon az autón, amíg nem ad egy árajánlatot. 

Kb. 3 hét múlva kaptam egy árajánlatot, ami közel 1 millió forint összegű javítási 

költségről szólt. Szeptember végén ifj. Száraz Zoltán, és Oláh Klára alpolgármester 

asszony is az irodámban volt, amikor Szabó Istvánt, a Ford Transit autót állandóan 

vezető sofőrt megkértem, hogy menjen ki a szerelőhöz, és írják fel a motorszámot. Az 

autószerelő két alkalmazottjával közösen megnézték, és felírtak egy számot, ami 

nagyjából olvashatatlan volt. Ismét visszaküldtem őket, hogy úgy írják fel a 

motorszámot, hogy az teljesen olvasható legyen. Ők ezt megtették.

Ennek a számnak az ismeretében én az október 14-i ülésen elmondtam, hogy ez a 

motorszám nem egyezik az autó forgalmi engedélyében, és a törzskönyvében szereplő 

motorszámmal. Tehát felmerült annak a gyanúja, hogy valaki, valamikor kicserélte a 

motort. 

Akkor a testület megszavazta, hogy tegyünk büntető feljelentést ismeretlen tettes 

ellen. Eltelt 5-6 nap, amikor ifj. Száraz Zoltán keresett meg, majd utána Balázs 

György, aki azt mondta, hogy ne tegyünk büntető feljelentést, mert ő tesz egy olyan 

felajánlást, miszerint vesz egy teljesen új motort, amit a KPM-nél levizsgáztat. Az 

okmányirodában a papírokat elintézi, csak ne tegyem meg a feljelentést. 

Én két nap múlva, szeptember 22-re összehívtam egy rendkívüli testületi ülést, ahol 

többségi határozattal úgy döntöttünk, hogy igen, tegyem meg a feljelentést. 

Ezután jött egy hétvége, csütörtök-vasárnap négy nap, én elkezdtem október 26-án 

megírni a feljelentést, ami egy hétfői nap volt. Majd ezen a napon délután, Balázs 

György felhívott, hogy mit tudok a motorról, mivel ő most volt a Szekér Sándornál a 

fiával együtt, és lefotózták a motort, amin gyönyörűen látható a motornak a száma. A 

felajánlását pedig visszavonja, mert ő már ebben az ügyben nem hunyó. 

Én azóta a megírt feljelentést nem küldtem el. Beszéltem szakértőkkel, többek között 

a Mozaik utcában egy szakértővel, és elmondtam neki ezt az egész történetet. Azt 

mondta, hogy ha meg is teszem a feljelentést, hat és fél év távlatából a rendőrség nem 

fogja tudni megállapítani, hogy ki és mikor cserélte ki a motort. Sok autószerelővel 

beszéltünk, amiben köszönöm alpolgármester asszony segítségét. A legtöbb szerelő 

szerint sok az 1 millió forintos javítási költség, és akár 500.000 forintból is kijön a 

szerelés költsége. Nincs annyi hibája, mint amit a Szekér Sándor által adott árajánlat 

tartalmaz. A pénzügyi bizottsági ülésen ezt elmondtam, felkérem Langa Gábort, hogy 
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a bizottság javaslatát mondja el. 

Langa Gábor Pénzügyi Bizottság elnöke: Egyhangúlag a Ford Transit javítása mellett 

döntöttünk, hiszen az önkormányzatnak szüksége van rá.

Szarvas Csabaképviselő: Szeretnék pontosítani. A motorszám mindig is megvolt, 

csak nem jól lett leírva. Balázs György viszont megtalálta a jó motorszámot, ami 

viszont egyezik a forgalmiban szereplővel. Ez azt jelenti, hogy az autóban jelenleg 

hivatalos motor van.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Igen, bocsánat, de reggeltől az 

ember már egy kicsit fáradt. Szabó István a motoron szereplő vonalkódot írta fel, a 

szerelő segítségével. És mivel engem úgy tájékoztatott, hogy ez a motorszám, ebből 

adódott a félreértés. 

Urbán Attila képviselő: Én már a pénzügyi bizottsági ülésen is elmondtam, hogy azt 

javaslom, egy eredetiségvizsgálatot csináltassunk meg. Most is tartom ehhez magam, 

és ha kell, akkor kifizetetem ennek a költségét. Nekem a motorral kapcsolatosan 

valami nem tetszik továbbra sem. Vigyük el Gödöllőre egy teljesen független 

eredetiség vizsgálatra, de mindenképpen csináltassuk meg!

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: De van eredetiség 

vizsga. Már csináltattak az autóra. 

Urbán Attila képviselő: Ki? Csak műszaki vizsga van rá.

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: És mi van akkor, ha 

nem lesz jó az eredetiségvizsga? Akkor még autónk sem lesz. 

Urbán Attila képviselő: Éppen ezt szeretnénk elkerülni! 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: De ha rendben van a 
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motorszám, akkor ezt miért firtatjuk tovább? 

Kalcsó Tibor képviselő: Elmondhatom a véleményemet?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Majd ha megadom a szót, egy 

pillanat! 

Kalcsó Tibor képviselő: Már félórája tartom a kezemet, és készüljön fel, hogy fitt 

legyen, és bírja ki ameddig kell! 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Tessék Kalcsó képviselő úr!

Kalcsó Tibor képviselő: Most ez ennyivel el van intézve? Akkor ez egy burleszk 

sorozat lenne. A televízió előtt, itt a képviselőknek el lett mondva, hogy nem jó 

motorszám van a motoron. Hogy ki nézte meg ki nem, annak van egy felelőse. Tessék 

megkeresni a felelőst, és megnevezni! Lesz a falugyűlés a jövő héten, és ott szeretném 

hallani, hogy ki ennek a felelőse! Éget itt bennünket kamerák előtt. Mindenki azt 

modja, hogy tegyünk feljelentést, én nem vagyok nyomozó, meg a másik sem. Most 

kiderül, hogy mégis az a motor van benne. Nem gondolja, hogy ez egy kicsit 

bohóckodás? Tisztelt polgármester asszony!

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Nem. Én inkább azt gondolom, 

hogy ez egy Agatha Christie regény. Három és fél nap alatt előkerült a motorszám. 

Kalcsó Tibor képviselő: Akkor tessék kideríteni, hogy ki ennek a felelőse! Nevezze 

meg!

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Szabó István, meg a Szekér Sándor.

Kalcsó Tibor képviselő: Jó. Rúgja ki, vagy mondja meg, hogy milyen felelősségre 

fogja vonni! Azt tegye ide a testület elé. Ne sumákoljon, kendőzünk, bundázunk, jaj 

de fáradt vagyok. Mitől fáradt fél hétkor? Nem kellett volna hatezer embernek a 
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gondját a nyakába venni, és akkor most nyugodtan aludhatna otthon. Ilyen egyszerű az 

egész. 

Nyolc emberből bohócot csinál a tévé előtt. Utána itt a szerencsétlen Balázs Gyuri 

amilyen procedúrán ha keresztül megy lehet, hogy megvonják tőle az engedélyt. Ő 

lehet, hogy jószántából felajánlotta, hogy ad egy motort. Erre föl az ő 

egzisztenciájával, meg a lejáratásával játszunk? Nem gondolja, hogy ez egy 

komolytalan dolog? 

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Én nem komolytalanodok, a 

tényeket soroltam fel dátum szerint. 

Kalcsó Tibor képviselő: Akkor le kell vonni a konzekvenciát!

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Jó akkor majd kirúgom a Szabó 

Istvánt.

Kalcsó Tibor képviselő: Lehet, hogy le kéne mondania a polgármesternek.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Nekem kellett volna elmenni, 

megnézni a motorszámot? Ott volt az ifj. Száraz Zoltán, kb. másfél órát alkudozott a 

Szekér Sándorral, az idő alatt megnézhette volna a motorszámot. Itt vagy te, aki már 

milliom mezőgazdasági gépet vett. Te is képviselő vagy, ugyanúgy felelősséggel 

tartozol, mint én. 

Kalcsó Tibor képviselő: Nem-nem, majd ha ott ülnék abban a székben, majd meg is 

néztem volna. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Majd még itt ülhetsz. Egyébként te 

biztos nem vagy fáradt, mert itt van a nyomtatvány, hogy ma délelőtt 11 óráig még 

arra sem voltál képes, hogy a feltöltött testületi anyagokat elolvasd. Akkor te biztos 

nem fogsz szellemileg elfáradni, mint aki napi tizennégy órát itt dolgozik. 

Kalcsó Tibor képviselő: Bocsánat, ha kívülről tudom amit te itt mesélsz itt össze-
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vissza, akkor nem is jöttem volna ide. Ez mese, persze hogy mese. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Jó hagyjuk abba! Kész befejeztük! 

Klári neked még megadom a szót, és befejeztük.

Oláh Klára Mária alpolgármester: Megpróbálok rövid lenni. 

Bognár Lászlóképviselő: Bocsánat én is jelentkeztem!

Oláh Klára Mária alpolgármester: Akkor tessék, mondjad te.

Bognár Lászlóképviselő: Mondjad most már, hölgyeké az elsőbbség.

Oláh Klára Mária alpolgármester: A Szabó István gondolom én nem akarta 

félrenézni a motorszámot. Ő egyszerűen a vonalkódot leolvasta, és behozta. 

Polgármester asszony újra visszaküldte, nyomatékosan megkérte őt, hogy olvassa le 

újra, mert nagyon nagy súlya van ennek a dolognak. Visszament újra, abból indulunk 

ki ugye, hogy férfiember, sofőr, feltételezzük, hogy tudja mi az a motorszám. Amikor 

másodszor is visszament, a Szekér Sándor fiával olvasták le. A Szekér Sándor fia ott 

dolgozik, tevékenykedik. Az ember nem feltételezi, hogy az alkalmazott ne tudná, 

hogy mi az a motorszám.  

Kalcsó Tibor képviselő: Tíz éves a gyerek, a Szekér Sándor fia. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Nem a nagyobb volt ott? Én úgy tudom, hogy a 

nagyobbik fia volt ott. Ezt a vonalkódot kétszer írta le. Ezek a tények. Ezt a 

vonalkódot láttam én és a Száraz Zoli is, és se nekem, se a Zolinak nem tűnt fel. 

Tovább megyek, bejött a Balázs György, aki profi ebben a történetben, hiszen ez a 

szakmája. Neki sem tűnt fel, hogy a leírt szám nem hasonlít a motorszámhoz. Lehet, 

hogy nonszensz ez az egész történet. De most az lenne a paradoxon helyzet, hogy ha a 

polgármester asszony ment volna ki leolvasni a motorszámot. De ha most csak tíz 

perccel ez előttre megyek vissza, nemrégen fogadtunk el egy 889 milliós módosított 

rendeletet, a költségvetésről. Legyünk már őszinték, melyikünk van benne otthon? 
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Nagyjából kapizsgáljuk, és elfogadjuk. Miért? Mert én megbízok az Andiban, mert 

évek óta ezt csinálja. Ugyanezzel a bizalommal éltünk a Szabó István iránt, meg a 

Szekér Sándor fia iránt is. 

Szarvas Csabaképviselő: Ő egy szerelő, még ha a fia is. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Senkiben nem merült fel, hogy a motorszámot 

valaki rosszul fogja leírni. 

Kalcsó Tibor képviselő: Klári! Egy Képviselő-testület nyilatkozik a televízió előtt, 

hogy tegyünk feljelentést. Tudod, hogy ennek mekkora súlya van? Akkor te itt voltál?

Oláh Klára Mária alpolgármester: Igen itt voltam. 

Kalcsó Tibor képviselő: Feljelentjük lopás gyanújával, úgy hogy nincs is bizonyíték? 

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Senkit nem rágalmaztunk, 

ismeretlen tettes ellen akartuk megtenni a feljelentést. 

Kalcsó Tibor képviselő: Most meg azzal jövünk, hogy meg lett a motor. Nem kéne 

kiállni valakinek a porondra, és elmondani, hogy barom voltam?

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Te már elmondtad a faluban. Nem?

Kalcsó Tibor képviselő: Én a faluban nem mondtam. De akivel találkozok, annak el 

is mondom. Azért vagyok itt. Mi a baj vele?

Oláh Klára Mária alpolgármester: Most emiatt a Szabó Istvánt ne rúgjuk ki! 

Kalcsó Tibor képviselő: Én csak azt mondtam, hogy keressük meg ki a felelős! 

Bognár László képviselő: Én próbálok a személyeskedéstől elvonatkoztatni, és 
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igyekszem konkrét lenni. Térjünk vissza erre az ajánlatra, hogy helyreállítja, 

levizsgáztatja, az okmányokat is átíratja. Amikor ezt az ajánlatot tette, akkor ő 

átvizsgálta a motort? 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Nem vizsgálta meg. Az lett volna az első dolga, 

hogy ha hozzákerül a motor, és azt látja, hogy egyeznek az adatok, akkor nem teszi 

meg a felajánlását. Tehát még abba a csapdába sem esünk, hogy magunkat 

hibáztassuk, amiért nem fogadtuk el ezt az ajánlatot. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Tartotta volna a 

szavát. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Nem. A Balázs György odament, és leellenőrizte 

az adatokat, majd azon nyomban hívta a polgármester asszonyt, hogy ezek után ő már 

nem vállalja amit felajánlott. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: De ez már az után 

volt, hogy a testületi ülésen kijelentették többségi határozattal, hogy a feljelentés meg 

lesz téve. Ez biztos, hogy így volt. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Ő feltételezte, hogy gond lehet a motorral, és 

pont azért, hogy neki ne legyen ebből baja, ezért tette ezt a felajánlást. Persze mindez 

csak feltételezés. De mikor kiderült, hogy minden rendben van, miért csinálta volna 

meg?

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Azért, mert tett egy 

szóbeli ajánlatot.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Ő akkor még nem látta a motort, 

amikor tette ezt az ajánlatot. Ezek után ment el három nap múlva lefotózni a motort. 

Bognár László képviselő: Csak gondolkodjunk el az ellentmondásokon. Bocsánat, 
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hogy tehet valaki egy másfélmilliós felajánlást úgy, hogy nem lát semmit sem? Az 

október 22-i ülésen is megkérdeztem, vannak itt jogi végzettségűek is. Az ókori 

rómaiak óta úgy tették fel a kérdést, hogy kinek az érdeke és miért az érdeke? Az 

előző gondolatmenetemre visszatérve, nekem is nagyon elegem van abból, hogy 

gyakorlatilag következmények nélküli ország közösség a miénk. Orrunknál fogva 

vezetnek minket ebben az egész eljárásban. Én támogatnám az Urbán Attilának a 

pénzügyi bizottságon tett javaslatát. Már csak a saját lelkiismeretünk megnyugtatására 

is egy eredetiség vizsgálatot végeztessünk el ezen az motoron. Még egy nagyon 

érdekes momentum van. Négy vagy öt napig egy magánszemélynél volt a kibelezett 

autó a motorral együtt. Ez megint egy megmagyarázhatatlan, nonszensz dolog. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Igen azt elfelejtettem mondani, hogy 

utasítottam a Szabó Istvánt, hogy a Szekér Sándortól mindent rakjon fel a platóra, és 

vigye el az autót. Még kérdeztétek is, hogy hogyan került a Lados József telephelyére. 

Én elmondtam, hogy a Szabó István mondta, hogy ott van biztonságos hely. A Szabó 

István nekem nem mondta azt, hogy a Szekér Sándor nem engedte elvinni a motort. A 

lámpatesttől kezdve mindent felraktak a platóra, csak éppen a bűnjel maradt a 

szerelőnél csütörtöktől vasárnapig. Hétfőn értesített a Balázs György, hogy minden 

rendben van a motorral. Ezért mondtam, hogy ez egy kriminek beillő kis történet. 

Csak nekem most már ebből elegem van, és igazából a szakértő győzött meg arról, 

hogy nincs értelme a feljelentést megtenni. Hiszen ha megteszem a feljelentést, akkor 

a rendőrség kirendel szakértőket, ami több százezres tétel. Valamint hat év távlatából 

nem tudják bebizonyítani, hogy mikor, ki nyúlt ehhez a motorhoz. 

Oláh Klára Mária alpolgármester: Ettől függetlenül az eredetiség vizsgálatot 

csináltassuk meg, ami maximum 20.000 Ft körüli összeg. 

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, 

kézfelemeléssel jelezze. 

SZAVAZÁS
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A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

108/2015.(XI.19.) számú 

határozat

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a Ford 

Transit gépjármű eredetiség vizsgálatát a polgármester megrendelje.

Felelős: Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester

Határidő: haladéktalanul.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Mónika te nemmel szavazol? 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Én továbbra sem 

érzem, hogy ezt a plusz költséget be kellene vállalnunk. 

• • • • Tájékoztatás a két ülés között történt intézkedésekről.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: 

-Elkészült a vízkár-elhárítási tervünk, ami jóváhagyásra is került. Tudjátok, hogy 

ezzel is többször foglalkoztunk. 

-Az utak megépítése, amit a Képviselő-testület október 14-én megszavazott, 

november 11-én kezdődött meg és egész jól haladnak a munkálatok. 

-Mivel közeledik az advent, ezért elfogadható áron 3 db 3x6 m nagyságú sátrat 

vásároltunk 168.150 Ft összegben. 

-Az ÉMÁSZ-al kötött szerződések elkészültek. Az alvállalkozó úgy tájékoztatott, 

hogy kijön felmérni a területet, ami három hete történt. Sajnos a lámpatestek még nem 

érkeztek meg így december 11-re ígérték a munkák befejezését. 

-Fel lett újítva a játszótér.
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-Megtörtént a kátyúzás.

Röviden ennyit szerettem volna elmondani. Van-e valakinek kérdése?

Urbán Attila képviselő: Egy rövid javaslatot szeretnék tenni a testület felé. 

Javasolnám a közalkalmazottak részére karácsonyi jutalomként fejenként 5000 Ft 

összegű Erzsébet utalvány juttatását ha lehetséges, és ha van rá keret. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Meg kell nézni, hogy melyik 

utalvány a kedvezőbb adózású. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérdezem a képviselő társaimat, 

és kérem, hogy mindenki mondja el a véleményét arról, hogy a közalkalmazottak és a 

köztisztviselők is kapjanak-e Erzsébet utalványt 5000 Ft értékben karácsonyra. Az én 

javaslatom az, hogy mindenki kapjon. 

Urbán Attila képviselő: Igen, én is így gondoltam. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Itt azért azt is végig kell 

gondolni, hogy kik azok, akik időközben elkerültek tőlünk a törvény miatt. Azt 

tudom, hogy a pedagógusok a KLIK-től semmilyen juttatást nem kapnak. Igaz, hogy 

nem hozzánk tartoznak. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Köszönöm szépen, ez egy nagyon jó 

felvetés. Köszönöm a segítséget! 

Urbán Attila képviselő: Én is egyetértek ezzel teljes egészében. Így hány főt érintene 

ez körülbelül? Számolásom szerint kb. 128 főt érintene, egyszer már beszéltünk erről.

Bognár László képviselő: Pedagógusok vagyunk a részmunkaidősökkel együtt kb. 

negyvenen. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: 150 fő körülbelül. 
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Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Akkor az intézmények mellet a 

közfoglalkoztatottak is legyenek benne, így igazságos. Mónika egyetértetek ezzel, 

vagy van esetleg más vélemény?

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Én közben 

számolgattam, és ezzel egyetértek azért, mert egyszeri karácsonyra vonatkozó 

alkalomról van szó. Visszautalva az előző bankszámla utalásra, rendszeres 

támogatásként nem változna az álláspontom. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Azért szeretném azt elmondani, 

hogy a rendeletben benne volt, hogy évente vizsgáljuk felül. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Ezért volt más 

álláspontom, mert most felülvizsgáltuk. 

Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője: Eddig ilyen nem volt, eddig ezt 

nem kaptuk, ez az idei évre vonatkozik. 

Dr. Gyöngy Mónika Művelődési és Szociális Bizottság elnöke: Értem, de én erre az 

évre sem támogattam. 

Elekné Kisbenedek Csilla Kartali Könyves Kálmán Általános Iskola 

intézményvezető: Én a szavazástól függetlenül, szeretném megköszönni a Képviselő-

testület jó szándékát, és a gesztust. Mivel nekem már nem áll jogomban sem kérni 

semmit. Ezért nagyon köszönöm, hogy gondoltatok ránk! 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Amennyiben nincs hozzászólás a 

jegyzőkönyv mellékletében szereplő határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a 

tervezettel egyetért, kérem, kézfenntartással jelezze.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

109/2015.(XI.19.) számú 

határozat

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat intézményeiben foglalkoztatott köztisztviselők, közalkalmazottak, 

közfoglalkoztatottak és rehabilitációs járadékban részesülők részére fejenként 5000 Ft 

értékű Erzsébet utalványt ad. 

Felelős: Varga Zoltánné pénzügyi-gazdasági iroda vezetője

Határidő: értelemszerűen.

Némethné Dr. Keresztes Katalin polgármester: A Mezőgazdasági Szövetkezet 

elnökével november 9-én írtunk alá egy szerződést, ami alapján egy 183 m2 nagyságú 

területet ingyen az önkormányzat tulajdonába adott át. Gyakorlatban ezt a területet 

már eddig is az önkormányzat használta. Most lett ez megosztási rajzzal és vázlati 

tervvel hivatalosan lerendezve. 

A határozat-tervezetet felteszem szavazásra, aki a tervezettel egyetért, kérem, 

kézfenntartással jelezze.
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SZAVAZÁS

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Kartal Nagyközség Képviselő-testületének

110/2015.(XI.19.) számú 

határozat

Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, és 

jóváhagyja, hogy a Kartali Mezőgazdasági Szövetkezet a kartali 40/1. hrsz.-ú, kivett, 

közterület megnevezésű, 182 m2 nagyságú ingatlant az önkormányzat részére 

térítésmentesen tulajdonba adta.

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Megkérdezem képviselő társaimat, 

van-e valakinek kérdése?

Szarvas Csaba képviselő: Igen, én szeretném még a beláthatósági tükröket 

megemlíteni. Hamarosan mindhárom felszerelésre kerül, ha a hatósági engedélyt 

megkapjuk.

Oláh Klára Mária alpolgármester: Én úgy tudom, hogy Kalcsó Tibor képviselő 

társam hozzájárul a falukarácsonyunkhoz, amit előre köszönök neki. Szeretném 
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megszólítani a többi képviselő társamat is, hogy járuljunk mi is hozzá ehhez az 

eseményhez. Természetesen nem kötelező, csak megemlítem. Arra gondoltam, hogy 

egy bizonyos pénzösszeggel hozzájárulhatnánk a falu ünnepéhez, hogy egy kicsit 

visszaforgassunk abból a díjból, amit mi kapunk. Mindenki tudja a telefonszámomat, 

kérlek titeket, hogy kölcsönösen keressük egymást ez ügyben. 

Némethné Dr. Keresztes Katalinpolgármester: Bízom benne, hogy a tavalyi évhez 

hasonlóan idén is sokan fognak hozzájárulni a falukarácsonyhoz.

Több napirend nem volt, a polgármester megköszöni képviselők részvételét és a 

testületi ülést bezárja.

Kmf.

Némethné Dr. Keresztes Katalin Balogh Zoltánné

polgármester jegyző

Bognár László Szarvas Csaba

jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő
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